

CREDIT CARD AUTHORIZATION 信用卡付款授權書

Customer Information 客戶資訊

Activation Code/E-mail:

會員識別碼/Email

Contact Name:

聯絡人姓名

Studio Name:

公司/工作室名稱:

Telephone:

聯絡電話

E-Mail:

Email 信箱

Mailing Address:

寄送地址

Please complete this form using information currently on file with Asukabook Asia. You may submit this form via

敬請填妥您的 Asukabook Asia 帳戶資訊, 並依下列任一方式送給我們處理:

Fax 傳真*: +886-2-87923002

Mail 郵寄到:

3F, No.33 Lane76 RuiGuang Road,
NeiHu Area, 114 Taipei, Taiwan

Email*: asia@asia.asukabook.com

Credit Card Account 信用卡資訊

Account Type 發卡型態: Visa Master CardAmount 交易金額: USD NTD

Account Number:

信用卡帳號

Expiration Date:

到期日 /

Security Code:

信用卡被面後三碼

Card Holder Name:

持卡人簽名

Billing Address:

帳單寄送地址

It is the Customer's responsibility to inform Asukabook Asia of any changes to the billing address, expiration date and/or changes to the card holder's name of credit card account provided. Any information provided in this form will be used for the completion of this transaction only, and will be destroyed in a secured manner once completed.

持卡人信用卡帳戶如有任何異動,持卡人應有義務通知飛鳥相冊亞洲會員服務中心。本表格內所提供的資訊,僅供持卡人與本公司轉帳付款使用,完成付款程序,本公司將後即會機密銷毀之。

Authorization 授權聲明

I authorize Asukabook Asia to debit the credit card account provided above for the purchase of product by the above Customer/Studio. I also understand that this authorization will remain valid and continue until I cancel such authorization in writing.

我同意授權 飛鳥相冊亞洲會員服務中心 使用上列帳戶資訊進行本人付款扣帳申請事宜。同時,我瞭解除非我主動提出書面取消申請,否則此授權將持續有效。

Authorized Signature:

授權人簽名

Date:

日期

Billing Address:

帳單寄送地址